
Referat til bestyrelsesmøde d.07.12.22  

kl. 19:00 – 22:00 (OBS udvidet med ½ time) 

 
Tilstede: Monica, Liv, Maria, Anne-Marie, Lene, Lis, Freja 

Afbud: Henriette og Marianne 

 

Læringssamtale: 

1. Rammesætning af samtalen 

2. Præsentation af læringsfokus v. Else 

3. Fremlæggelse af data v. Else 

a. Hvad skete der 

b. Hvor er vi nu  

 

4.  Valg af nyt fokus område 

a. Fremlæggelse af nye data 

b. Hvad får vi øje på - reflektion  

i. Hvor ser vi styrkerne 

ii. Hvor er vi udfordret 

iii. Børneperspektivet 

c. Hvad kan det næste skridt være 

 

5. Beslutning om næste skridt 

 

6. Formuler konkrete handlinger/ aftaler 

 

a. Hvilken udvikling ønsker vi at se 

b. Hvordan skaber vi de bedste betingelser for at lykkedes 

 

7. Opsamling og konklusion V. Else 

 

 

 

 

Ordinært bestyrelsesmøde: 

Beslutninger 

1. Valg af referent 

Lene er referent 

 

2. Planlægning af Julefest med Lucia d. 15.12.22 

Julefesten starter kl. 15.00 med glögg og æbleskiver 

Luciaoptog 

Danse om juletræet 

Julemanden kigger forbi! 

 

Monica, Lene, Anne Marie, Maria kan komme og hjælpe fra kl. 14.00 

 



Der skal laves 50 små godteposer med økoslik – Lis køber ind til godte-

poser, Monica laver poserne 

 

Drøftelser 

3. Sygefravær 

a. Øget sygefravær 

Der er meget sygefravær både blandt børn og voksne 

b. Fælles tiltag 

Vi støtter fortsat op om at alle husker at vaske hænder, når bør-

nene bliver afleveret, og voksne spritter hænder på vejen ind af 

døren. 

 

Orientering  

4. Nyt fra Valnødden 

a. Kontor 

a. Økonomi 

Else orienterede om økonomien. Det forventes at vi går ud af 

året med et underskud, selvom der er nogle af posterne, 

hvor der er overskud. Til gengæld starter vi 2023 ud med at 

have mange børn, og underskuddet bør blive hentet for-

holdsvis hurtigt. Desuden kommer der et tilskud fra kommu-

nen pga. af de stigende driftsomkostninger.  

b. Personalenyt 

Else orienterede om til- og fratrædelser.  

c. Kvalitetstilsyn 

Der kommer kvalitetstilsyn på et tidspunkt i tidsrummet sep-

tember-december 2023. Vi ser det som en god mulighed for 

at få et blik udefra på praksis i Valnødden. 

d. Audit 

Der har været arbejdsmiljøkonsulent på uanmeldt besøg. Det 

har givet anledning til forskellige ændringer i fht ergonomien 

i vuggestuen.  

e. Bevilling fra Nordeafonden 

Vi har fået 25.000 til et nyt gyngestativ! Det koster i alt 

40.000, så resten skal hentes et andet sted. Anne Marie un-

dersøger om der er andre relevant fonde, vi kan søge, så vi 

har et overblik til fremtidige projekter.  

f.      Nyt rengøringsfirma 

Det er en stor forbedring med det nye rengøringsfirma! 

g. Erlings 40 års jubilæum, d. 21.11.22 

Er afholdt – Erling var glad og syntes det var en dejlig dag 

h. Juletræstur 01.12.22 

Det var en dejlig tur og en skøn tradition 

i.     FOBU: konferencen der ellers blev aflyst, afholdes nu i 

marts 2023. Formanden (Lene) skal huske at godkende de 

lønforhandlinger, der nu er afholdt. Henrik fra FOBU har des-

værre sagt op som formand, og nu er der en fungerende for-

mand, Maiken.  



j.      Medarbejdertrivselsundersøgelsen ser bare rigtig god ud i 

Valnødden. Vi ligger højt på samtlige parametre! 

 

b. Vuggestuen 

c. Børnehaven 

 

5. Næste møde 

Næste møde er d. 25. januar fra 19.00-21.30. Maria bager kage. 

 

6. EVT 

Freja skal starte på uddannelse – hun uddanner sig til pædagog via spor-

skifte-modellen. 

 

 

 


